



PRAYON

Enriching daily life
through phosphorus
chemistry

Prayon

Rue Joseph Wauters 144
4480 Engis
Belgique

prayon.com

Entreprise

Monsieur Leruth Denis
Head of Research & Development

Description

FR :

Avec plus de 130 ans d'expérience, Prayon est un leader mondial dans la chimie du phosphate. Le Groupe Prayon, dont le siège social est en Belgique, dispose de sites de production en Belgique, en France et aux Etats-Unis. Notre Groupe fabrique une gamme étendue de produits phosphatés et fluorés utilisés dans les applications alimentaires et industrielles, les engrais, la construction, les produits pharmaceutiques et bien plus encore. Nos équipements de renommée mondiale, alliés à des technologies innovantes et robustes, offrent les meilleures solutions aux producteurs de phosphates. Développer des processus plus efficaces. protéger les ressources et favoriser l'économie circulaire font partie de notre engagement à construire un avenir plus durable.

ENG :

With more than 130 years experience, Prayon is a worldwide leader in phosphorous chemistry. Headquartered in Belgium, the Prayon Group operates production sites in Belglum, France and the United States. Our Group manufactures an extensive range of phosphate and fluorine products used in food and industrial applications, fertilizers, construction, pharmaceuticals and much more. Our world-renowned equipment, allied with innovative and robust technologies, offer the best solutions to phosphate producers. Developing more efficient processes, protecting resources and fostering circular economy are all part of our commitment to build a more sustainable future.

Markets

Industry

Technology

